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Verslag algemene vergadering 

Donderdag 4 mei 2017 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

 

Aanwezige effectieve leden: Ingrid De Tandt, Huig Deneef, Roger Engelbosch, 
Berty Goudriaan, Mark Hanssens (ondervoorzitter), Joëlle Hauglustaine, Ingrid 
Hofkens, Marcel Jonckers (voorzitter), Caroline Meyers, Raf Nilis, Pieter Roovers, 
Maria Tollet, Annemie Van Aerschot, Tom Van Elst, Alexander Vandermeulen, Roger 
Wouters (16/20) 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Tom Roovers (schepen van leefmilieu), 
Chris Stryckmans (Groen), Benita van Hurck (duurzaamheidsambtenaar) 

Verontschuldigde effectieve leden: Filip Bolleire, John Vankeijenberg 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Helena Kinnaert (CD&V)  

Niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden: Heidi Bottu, Roger Daenen 

Niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Thomas Villa (NV-A), Roland 
Betrains (Open VLD), Marc Ylen (SP.A), Guy Vanparijs (GROS) 

 

oOoOoOo 

Benita van Hurck is sinds kort duurzaamheidsambtenaar voor de stad Tienen. Zij 
wordt welkom geheten en aan de MAR-leden voorgesteld. 

1. Verslag vorige vergadering 

Er is één opmerking inzake punt 7i. Schepen Tom Roovers geeft aan dat er geen 
sprake is van een herziening van het mobiliteitsplan (d.d. 2010), enkel een 
verdieping en verbreding. 

Het verslag van de vorige vergadering d.d. 6 april wordt vervolgens goedgekeurd.  

2. Nieuws inzake lidmaatschappen 

Hugo Eymael heeft ontslag genomen uit de MAR. 
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Berty is recent benoemd als administratief medewerker van de dienst leefmilieu van 
de stad. Er zal met haar leidinggevende besproken worden of zij als burger dan wel 
vanuit haar functie lid kan blijven uitmaken van de MAR. 

Guy Vanparijs, die zetelt als afgevaardigde van de GROS, zou ontslag nemen en 
vervolgens kan er een vervanger aangewezen worden. 

Er wordt besloten te wachten tot na de zomer om een nieuwe oproep naar leden te 
houden. 

3. Planning komende acties 

Zondag 21 mei: Openingsfeest van de nieuwe stadsakker bij Campus Sint Jan 
(14.00 tot 16.00). Philippe Liesenborghs heeft gevraagd of we geïnteresseerd zijn om 
met de MAR nog eens promotie te maken rond gevelgroen. 

Vanuit verschillende verenigingen zullen volgende personen van de MAR reeds 
aanwezig zijn: Berty Goudriaan, Marc Hanssens, Joëlle Hauglustaine, Tom Van Elst. 
Zij zullen ook de MAR vertegenwoordigen en informatie bundelen inzake gevelgroen 
(geen advies ter plekke, maar ter beschikking stellen van 
documentatie/aanvraagformulieren; tevens contactgegevens voor advies te 
bezorgen) en de lobbenstad. 

4. Eerste sessie LaMA project Kazernesite (19/4/2017) 

LaMA ofwel Laboratoria voor Mobiele Alternatieven is een initiatief van het Netwerk 
Duurzame Mobiliteit. Binnen deze laboratoria komen bewoners en gebruikers samen 
met mobiliteitsprofessionals en beleidsmakers om van onderuit te werken aan 
creatieve en gedurfde oplossingen. 

Aanwezigen Marc Hanssens, Joëlle Hanglustaine, Berty Goudriaan en schepen Tom 
Roovers geven verslag van de eerste sessie (19/04), tevens verslag in bijlage. 

De eerste sessie omvatte een brainstormsessie inzake proefopstellingen op het Sint-
Jorisplein omtrent 4 thema’s met groepsbesprekingen (vanuit interviews met 
betrokken instanties) 

o Parkeren 
o Veilig naar school 
o Inrichting 
o Groene ruimte 

De voornaamste aangehaalde punten/ideeën betroffen: 

o Inrichting Schoolstraat Rijschoolstraat 
o Ruimte voor zachte weggebruikers langsheen de Manege 
o Connectie Kazerne-Meendijk 

Een tweede sessie vindt plaats op 10 mei in het crealokaal (1° verdieping) van het 
Vrijetijdscentrum, Sint-Jorisplein 20, om 19u30. Deze is vrij toegankelijk. 

5. Overleg groenaanleg vernieuwde Grote Markt (28/04/2017) 

Aanwezigen Berty Goudriaan, Joëlle Hauglustaine (volgde een ander overleg), Pieter 
Roovers en schepen Tom Roovers geven verslag van het overleg inzake 
groenaanleg. 
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De vergadering startte met een toelichting van het ontwerptraject en waar het huidige 
ontwerp afwijkt van een voorgaande versie. 

Er worden enkele besproken punten of vraagstellingen aangehaald: 

- Westelijke zijde: hier zou een verspreide groenstrook afgewisseld worden met 
pylonen die voor verschillende functies kunnen gebruikt worden 
(speelelement, zitgelegenheid, ophangen sfeerverlichting, …) 

o In het overleg werd de bemerking gemaakt dat hoogstammige bomen 
voor problemen kunnen zorgen i.f.v. het vrijwaren van de functie van de 
zonneterrassen en de lichtinval in richting van de aanpalende 
bebouwing.  

o Marcel Jonckers wenst contact op te nemen m.b.t. het aanbrengen van 
nestkasten voor zwaluw 

o Er is bezorgdheid van de organisatoren van Suikerrock inzake 
beschikbare ruimte 

- Kerktuin (fase 1): 
o Aangaande de bomen: sommige tamme kastanjebomen kunnen 

behouden blijven, van sommigen zal getracht worden hun vitaliteit te 
verbeteren door ondergrondse beluchting 

o Er zal structuurdiversiteit komen door boom-, struik- en kruidlaag aan te 
planten; er ligt en nadruk op autochtone inlandse soorten, maar dit kan 
moeilijk waar gemaakt worden voor de kruidlaag 

o Doorsteekbaarheid: er komen verschillende assen doorheen het park 
waarvan een bijkomende ten opzichte van de huidige situatie volgens 
de noord-zuid as door het Heldensquare 

- Waterpartij: deze zal voorzien worden voor de kerktuin of op de Schapenmarkt 
aan de circusschool 

- Verkeerscirculatie:  
o Bediening van De Lijn over de Grote Markt zijde horeca zal niet meer 

gebeuren nadat de markt heraangelegd wordt (fase 2) 
o Circulatie voor auto’s blijft mogelijk aan de zijde Suikermuseum, maar 

de inrichting gebeurt zo dat de markt op termijn autovrij kan gemaakt 
worden. 

6. Wetenschapscafé (organisatie New Scientist) rond fijn stof 

Filip Bolleire was niet aanwezig tijdens de vergadering om verslag uit te brengen. 

7. Locatiestudie Regionaal Ziekenhuis Tienen 

Het studiebureau BUUR dat voor de stad Tienen al een project rond 
stadskernversterking heeft uitgewerkt (voorgesteld op vorige MAR-vergadering), is 
door de provincie aangesteld om aan de studie rond de nieuwe locatie voor het RZ 
Tienen deel te nemen. Schepen Tom Roovers geeft aan dat termijnen en meer 
details ongekend zin voor hem, dus ook welke sites mee in beschouwing zullen 
worden genomen. 

De MAR besluit dat zijn vorige standpunten (waaronder het advies van 30 januari 
waarvan ook kopie bezorgd is aan de provincie) nogmaals zullen overgemaakt 
worden. 
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8. Inrichting terrein landbouwbedrijf Van Kelekom 

Enkele MAR leden hebben vastgesteld dat er op het terrein van Van Kelekom recent 
nog vrij veel ingrepen zijn gebeurd. Maria Tollet, echtgenote van de betrokken 
landbouwer,geeft Hierover een update. 

Recent werden er op de oostelijke talud aan de Fandosestraat aanplantingen 
uitgevoerd met inheemse soorten. 

De grondwerken werden recent stopgezet na een telefoon van de gemeentelijke 
dienst inzake ruimtelijke ordening, volgend op een klacht dat de vergunningstermijn 
vervallen is 

Er is van de stopzetting nog geen officiële schriftelijke kennisgeving gebeurd.  Het 
wordt aangewezen geacht hierover informatie in te winnen.  (Uit navraag nadien blijkt 
dat de voorziene einddatum 4 november 2016 was, dit betrof ook al een 
regularisatieprocedure). 

Maria geeft aan dat het standpunt is dat er momenteel geen hervergunning zal 
gevraagd worden om het voorziene grondverzet te vervolledigen. 

Huig Deneef betreurt dat de hopen grond in dat geval ter plekke zouden liggen zodat 
de omgeving van dit belevingstraject er als een werf blijft bijliggen. 

Pieter Roovers merkt op dat de vergunning van het grondverzet losstaat van de 
bouwvergunning waarvan de bouwwerkzaamheden voltooid zijn. Bijgevolg moet ook 
de aanplanting van het schermgroen rondom de landbouwgebouwen uitgevoerd 
worden, welke intrinsiek deel uitmaakt van de voorwaarden tot verlening van de 
bouwvergunning. 

9. Vliegclubs Goetsenhoven 

Buurtbewoners hebben gesignaleerd dat de vliegclubs zich niet zouden houden aan 
de zelf gemaakte afspraken rond vliegroutes en aantal vliegbewegingen. 

Er is een eerste overlegplatform georganiseerd geweest door de twee clubs waarop 
MAR-lid Ingrid Hofkens aanwezig was.  Zij geeft daarover enige verduidelijking. 

- Betreffende de vertegenwoordiging werden in de eerste bijeenkomst enkele 
verder afspraken gemaakt: 

o vertegenwoordiging van de twee clubs en betrokkenen pro en contra (3 
van elk) 

o enkel bewoners van Bost en Goetsenhoven werden vertegenwoordigd, 
hoewel het wenselijk is aan te vullen met bewoners van Hakendover, 
Meer en Wulmersum. 

o de stad werd niet uitgenodigd hoewel in de vergadering werd vermeld 
dat de stad niet wou aanwezig zijn 

Er bleek een discrepantie tussen de waarnemingen van buurtbewoners en de 
registraties van de club zelf wat te maken heeft met de definitie van wat een vlucht is, 
bepaald tussen het opstijgen en landen, en dus niet op het aantal keren overvliegen 
of het uitvoeren van touch-and-go landings. Daarnaast werden wel meerdere 
overtredingen vastgesteld (bv. helikoptervlucht). 

De beroepsprocedure bij de provincie is nog steeds lopend, deze heeft geen 
opschortende werking. 
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Er volgde een antwoord op een schrijven aan Defensie, waarbij Minister Vandeput: 
aangeeft de site niet meer te gebruiken voor defensie, maar dat er interesse is van 
Binnenlandse zaken (o.a. inrichten van een indoor schietstand voor de politie). 

10. Geurhinder in Tienen. De vraag werd gesteld of de precieze oorzaak 
intussen gekend is, zijn er gevolgen geweest voor de omgeving? 

De bezinkingsputten werden als oorzaak of een der oorzaken vermeld.  Schepen 
Roovers geeft aan dat de problematiek van de geurhinder veel breder gaat dan de 
bezinkingsputten. Volgende elementen maakten deel uit van de klachten: 

- Gipsbezinkingsputten H2S van Citrique: ondertussen reeds jaren afgedekt 
- Bezinkingsvijvers Suikerfabriek vooral richting Oplintersesteenweg en 

Kloosterstraat 
- Rioolgeur Grimde: een binneninstallatie bleek defect, alsook een situatie van 

een afwatering naar een open riool waar geen verplichting op rust deze naar 
voren aan te sluiten 

- Geur van verbrande kool in Oplinter 

De Milieu-inspectie van het Vlaams Gewest is bevoegd. De VMM heeft staalnames 
genomen in de periode half januari – half april, de analyseresultaten laten op zich 
wachten. 

11. Bijkomend agendapunt inzake een aanpassing van het politiereglement 
aangaande ‘vertonen’ van in gevangenschap gehouden roofvogels en uilen 
op openbare plaatsen 

Marcel Jonckers stelt voor in het politiereglement een specificatie op te nemen zoals 
dit reeds recent is opgenomen in dat van de stad Antwerpen.  Hierover is samen met 
Vogelbescherming Vlaanderen reeds een gesprek geweest met schepen Ine 
Tombeur.  Hij motiveert zijn voorstel (tevens namens Vogelbescherming 
Vlaanderen). 
Het voorstel tot artikel werd overgenomen uit het politiereglement van Antwerpen 
(punt 14 14. Specifieke regelgevingen: Dieren. Roofvogels en uilen (Recherche Leefmilieu); 

Titel 6 – Specifieke regelgevingen ;Hoofdstuk 1-Dieren ;Afdeling 5 – Roofvogels en uilen ; 

Artikel 514bis) en omvat het volgende: 

Het is verboden op locaties met een openbaar karakter om in gevangenschap 
gehouden roofvogels en uilen tentoon te stellen, ermee te paraderen, of om 
deze dieren op welke wijze dan ook te betrekken bij publieke evenementen. Dit 
verbod is niet van toepassing op vrijlatingen van gerevalideerde wilde 
roofvogels en uilen door de erkende Vogelopvangcentra voor Vogels en Wilde 
Dieren (VOC’s). 

Conclusie: de MAR beslist bij meerderheid de stad een advies te bezorgen tot 
opname van dit artikel in het politiereglement. 

12. Varia 

- Er ging een Open-MAR-vergadering in Lubbeek door (2/5/2017) met als 
thema betonstop en ruimtelijke ordening; niemand van de MAR was 
aanwezig. 

- Stadsbos nabij de Getestraat: 
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o op 9/5/2017 vindt er een overleg plaats van de stad, VMM, Regionaal 
Landschap; Pieter Roovers en Raf Nilis van de MAR zullen ook 
aanwezig zijn. 

o de pachtopzegging was eerder al betekend door de raad maar werd 
nog niet medegedeeld officieel meegedeeld aan de pachter 

- Getevallei en Eco2: er is een overleg geweest inzake projectvoorstellen tussen 
Maarten Vanderhallen, de stadsdiensten en Raf Nilis. Er was een 
vraagstelling omtrent het inzetten van 1/2e FTE voor onderhoud van groen 
nabij wandellingen in het buitengebied, maar momenteel is dit niet aan de 
orde gezien er een contract van de stad met INL lopende is en wordt 
verdergezet. Er wordt ook aangehaald dat biomassa-productie niet 
substantieel genoeg is in functie van energieproductie. 

- Drie Tommen: er is momenteel een heraanbesteding lopende omdat de 
inschrijvingsprijs eerder boven de ramingsprijs lag. Nu worden er 
verschillende percelen aangeboden die apart kunnen gegund worden 

- Feed Food Health: dit werd tijdens de vorige vergadering besproken (zie 
verslag) 

o De bomen werden geknot en niet verwijderd, één staak bleef staan om 
blad te vormen en de levensvatbaarheid te behouden 

o De afsluitdraad in slechte staat werd verwijderd omwille van 
veiligheidsredenen 

- Fietspad Residentie Beatrijs naar fietspad Rosmolen, voorwaarde van de 
plaatsing 

- Suikerfabriek: er wordt de laatste week storend industrieel lawaai 
waargenomen in de buurten rondom de Suikerfabriek, in het bijzonder tijdens 
weekavonden; er zal initieel door de schepen navraag gedaan worden waar 
de oorzaak kan liggen 

- Elke zondag is er een openhuis in De Gors te Vissenaken wegens clustering 
activiteiten van de Natuurpuntwerking 

- Tiense Vesten: op het gedeelte tussen Oplinterse Poort en Slachthuisstraat  
moeten de platanen langs de binnenzijde van de bocht gekapt worden om 
ruimte te hebben naast de nutsleidingen.  Er werd een plan goedgekeurd door 
schepencollege inzake compensaties.  Op 16 mei is er over de nieuwe fase 
van de werken een infovergadering in het Sociaal Huis 

- Gedoogbeleid stoepparkeren: Dit gedoogbeleid zal eindigen, momenteel aijn 
de acties geconcentreerd in de kern van Tienen rondom de scholen, maar ze 
worden niet toegepast in het buitengebied. De schepen roept op zwarte 
punten door te geven. 

- Ter kennisgeving: de Fietsersbond organiseert een nieuwe activiteit ‘Critical 
Mass’ op 26 mei  

 

Verslaggeving: Pieter Roovers 

 

Consumpties: verbruik tijdens de vergadering betreft volgende flessen: 2 x 
spuitwater, 2 x plat water, 1 x fruitsap 

 

Belangrijke data 
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De volgende vergaderingen gaan door op donderdag 1 juni, 7 september, 5 oktober 
(uitzonderlijk in crea-lokaal), 9 november en 7 december 2017. 

Woensdag 18 oktober: Infoavond ‘Hebben stadsvogels nog een kans?’, in 
polyvalente zaal, 19.30 uur. Spreekster: dr. Jenny De Laet van RUGent. 


